
Side 1 af 2 
 

BESTYRELSESMØDE Referat 

Onsdag 1. maj 2024 i Klubhuset 

KL 19.30 – 21.00 

 

Møde indkaldt af: Formand Søren 
 

Deltagere: 

 

Afbud:                          

Søren, Anette A., Cathrine, Rikke (virtuel), Line, Anette R, Laila 
 

 

  

1.  
Godkendelse af referat 
fra sidste 
bestyrelsesmøde  

 
Referatet er godkendt. 

2.  
Nyt fra udvalg 

 

• Baneudvalg: Bestyrelsen er blevet gjort opmærksom på at der er 
blevet kørt med hestetrailer på græsområdet omkring klubhuset. 
Dette er dog ikke tilladt. Laila vil skrive en notits til bladet og 
hjemmesiden for at gøre medlemmerne opmærksom på dette. 

• FOKudvalg: Udvalget har flere kommende arrangementer. Foredraget 
om hestevelfærd gik godt, og der var mange deltagere. 

• Stævneudvalg: Det går lidt langsomt med tilmeldinger til stævnet d. 
25. maj. Pt. er der 12 tilmeldte, og der skal være min. 25 deltagere. 
Stævneudvalget vil være hurtigere ude med information om det 
næste stævne d. 24. august. 

• Hjemmeside: Nökkvis hjemmeside skal opdateres ift. de 
informationer der er på siden. Inden næste bestyrelsesmøde vil 
bestyrelsen have kigget hjemmesiden igennem, så bestyrelsen samlet 
kan beslutte sig for hvad der skal stå på hjemmesiden. Der er nogle 
stævneregler som skal fjernes fra hjemmesiden, da de ikke længere er 
gældende. 

• Bladudvalg: Deadline for at sende materiale til det næste blad er d. 
13. juni. 

3.  
Økonomi 

 

• Økonomien ser fornuftig ud.  

• Klubben skal betale kontingent til DI, hvilket er på ca. 6200 kr.  

• Der er nu kommet penge ind fra bladets annoncører. 

• OK-sponsoratet har givet ca. 3400 kr. 

• Hestevelfærdsforedraget har givet et mindre overskud. 

4.  
Kristi Himmelfart 

 

• Med i alt 12 tilmeldte til ridtet og 15 tilmeldte til spisning, så har 
bestyrelsen valgt at aflyse Kristi Himmelfartsridtet. Bestyrelsen synes 
ikke opbakningen var stor nok.  

Ingen 
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• Bestyrelsen vil dog lave en fælles ridetur og efterfølgende klubfest d. 
28. september i stedet for Kristi Himmelfartsridtet.  

• Line kontakter Sporti samt skriver på Facebook angående aflysningen. 

• Laila laver et lille skriv til bladet om den nye tur samt klubfesten, så 
medlemmerne kan sætte et kryds i kalenderen. Laila kontakter 
desuden grillmesteren angående aflysningen, og hun vil spørge om 
han kan stå for maden d. 28. september.  

5.  
Eventuelt 

 

• Undervisning m. Frederikke og Emil: Den 1. undervisningsgang i år 
havde fuldt hus. Til 2. undervisningsgang (8. maj) er der kun 8 
tilmeldte, hvilket er minimumsantallet. Hvis der ikke kommer mere 
end 8 tilmeldte til undervisningen d. 5. juni, vil det blive aflyst. 

• Ridehus: Bestyrelsen vil undersøge nye muligheder for leje af ridehus 
til kommende arrangementer.  Line vil kontakte en rideklub om det er 
muligt at leje deres ridehus. 

• Leder til bladet: Rikke skriver lederen til det kommende blad. 

• Økodag: Der var ikke særlig mange heste med til økodag i år, men da 
hestene var der som klappe-dyr, var der heste nok. 

 

 


